
Schriftelijke vragen mbt bomenbeheerplan. 17-9-2021. 

In het groenbeheerplan, thema bomen 2021 – 2025 staat het volgende opgenomen: “Dit beheerplan 

wordt jaarlijks geëvalueerd en bijgestuurd op basis van het vigerende beleid en wet- en regelgeving, 

de praktijk ervaringen, ontwikkelingen in het vakgebied, input uit de kernagenda, 

wensen/initiatieven van inwoners.” 

Onze fractie krijgt bezorgde reacties van inwoners over het mogelijk rooien van gezonde al wat 

oudere loofbomen in hun omgeving. Ook zijn er bij de gemeente reacties binnen gekomen van 

inwoners uit Neerijnen. Goed dat de gemeente het gesprek hier ook aangaat. 

Onze fractie heeft al vaak het onderwerp bomen onder de aandacht van college en gemeenteraad 

gebracht. Als we lezen over de voorgenomen plannen om in 5 jaar 13000 bomen te rooien en de 

onduidelijkheid over de aantallen die herplant worden, hebben wij nu ernstige zorgen. 

Onze vragen: 

1. Hoe krijgen wij inzicht in de jaarlijkse evaluatie? 

2. Kunnen we het rooien van gezonde loofbomen, die al wat ouder zijn, voorkomen? 

3. Gaan we evenveel bomen herplanten als er gerooid worden, en op welke plaats? 

4. Er zijn landelijk veel initiatieven voor de extra aanplant van bomen, ook door onze provincie. 

Hoe maken wij daar in positieve zin gebruik van? 

5. Kan er een openbaar informatie moment verzorgd worden voor raad en inwoners, waarin 

het beleid mbt het bomenbeheerplan uitgelegd wordt aan de hand van de actuele stand van 

zaken? Onze fractie zal dit verzoek in het presidium van 20 september doen. 

 

Vriendelijke groet, 

Fred Temminck 

fractie voorzitter 
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